
Fra: Signy Nilsen <signy.nilsen@haugnett.no> 
Sendt: 10/30/2022 4:19:26 PM 
Til: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no> 
Emne: HØRINGS – PLAN 2134 SKUTEBERGNAUST DETALREGULERING 

Til karmøy kommune 

HØRING – PLAN 2134 SKUTEBERGNAUST DETALREGULERING 

Deres brev fra 03.10.22 der fristen er til 01.11.22 for å komme med merknader. 
Refererer til mine tidligere merknader av 08.06.22 som jeg skrev til karmøy kommune. 
Står med samme standpunkt i dag. 
Er helt enig i det jeg leser i brev fra Karmøy kommune fra 27.09.22 der hovedutvalg teknisk og miljø går 
inn for dagens regulerte veg og at planforslaget endres slik at permanent adkomst blir via offentlig veg i 
plan 214 Skuteberg slik den er regulert i dag. 
Jeg er også kjent med merknadene Audny Bachmann har sendt til Karmøy kommune i brev 27.10.22 
Jeg slutter meg helt og fullt til det som Audny Bachmann han sendt inn også blir betraktet som mine 
merknader. 
Veavågen 30.10.22 
Med hilsen 
Hild Signy Nilsen 


